

Referat af bestyrelsesmøde i Fjordløberne hos Karin den 12. maj 2004.

Fremmødte: Karin, Jan, Kirsten, Jette og Mette.

Afbud: Michael og Jane

Dagsorden:

1. Velkomst og informationer v/formanden
2. Gennemgang af mødeplaner
3. Opgavefordeling
4. Instruktørmøde, herunder akut instruktør mangel.
5. Klubmestre
6. Sommertur
7. Eventuelt

Ad 1. Jan bød velkommen til bestyrelsen og særligt til Jette der er nyt bestyrelsesmedlem. Jan orienterede om at foreningen er blevet indmeldt i De Samvirkende Idrætsforeningen. De Samvirkende Idrætsforeninger afholder generalforsamling og samme dag er der også generalforsamling i Hallens bestyrelse. Bestyrelsen har mulighed for at deltage i generalforsamling i De Samvirkende. Det lå ikke fast om nogle fra bestyrelsen ville deltage.

Jan oplyste at der var indkøbt 3 sæt stave til stavgang.

Ad 2. Bestyrelsen og incl. Suppleant Kirsten havde en drøftelse om suppleanter skal deltage i samtlige bestyrelsesmøder og instruktørmøder. Bestyrelsen blev enige om at ved længere fravær fra et bestyrelsesmedlem, skal der indkaldes en suppleant. Men i det daglige at det ikke nødvendigt at suppleanter deltager i møderne. Men de er selvfølgelig **meget** velkommen til at deltage.

Jan havde udfærdiget en arbejdsplan. Bestyrelsen gennemgik denne med enkelte rettelser. Jan retter planen.

Forslag om at vi fremover på nær julemødet afholder vores møder i Fr.sund Hallen på tirsdage efter løb.

Forslaget blev vedtaget. Dette skal starte efter sommerferien.

Jan taler med Ricky om lokale.

Ad3. Jan havde lavet et skema hvoraf det fremgik hvem i bestyrelsen der hidtil havde stået for de forskellige opgaver i klubben. Der var tillige forslag om forskellige udvalg der kunne nedsættes. Disse udvalg behøvede ikke kun at bestå af bestyrelsesmedlemmer. Det kan være klubmedlemmer

der havde interesse for dette område f.eks. et sponsor udvalg. Dog skal der være et enkelt bestyrelsesmedlem med i udvalget.

Bestyrelsen skal arbejde videre med dette og generelt skal de forskellige opgaver uddelegeres mere.

- Ad4. Vi mangler instruktører.
Der skal være mere klarhed om Lises og Michaels instruktør job.
Bestyrelsen skal derfor tale med Lise og Michael ved næste instruktørmøde for at få bragt klarhed over hvilke dage de er på.

Forslag om at der laves et program hvor ”i princippet alle kan deltage på deres niveau.”

Efter en periode kan der ud fra personerne km –tid laves nye hold, hvor der ad frivillighedens vej udpeges 2 holdledere. Dette kunne måske afhjælpe instruktør manglen. Og der kan opstilles et mål f.eks. træning til Eremitageløb, hvor måske dette også kunne interesse nybegyndere.

- Ad5 Jan og Hans Erik har talt om at der arrangeres 2 løb i efteråret for at finde klubmestre.
Der bliver 5 og 10 km løb.
Indenfor de næste par uger bliver der arrangeret et løb efter handicap, d.v.s. at den langsomste fra sidste år, starter først og den hurtigste starter sidst.

- Ad6. Sommerturen bliver en cykeltur til Jagthyttten i Nordskoven. Vi mødes ved Rejsestalden kl. 10.30.
Bestyrelsen skal tale nærmere om de videre program.
Mette laver en foreløbig indbydelse så der kan sættes kryds i kalenderen.

- Ad7. Der tilmeldes 6 hold til DHL-stafetten der i år bliver rykket til en tirsdag.
Datoen 7. september 2004.

Ref. Mette